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Orco odkladem zveřejnění výsledků předpisy neporušuje
Jana Baumruková
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Developerská skupina Orco Property Group sice svým úterním odložením hospodářských výsledků za uplynulý rok rozčílila
akcionáře, ale podle pražské burzy žádné předpisy neporušuje.      
»Společnost se řídí pravidly domovského regulátora, tedy Lucemburska. Povinností skupiny ve vztahu k burze v Praze je
pouze to, aby nám poskytla ty samé informace, které dodá i ostatním burzám, na kterých se akcie Orco obchodují,« vysvětlil
včera HN tiskový mluvčí pražské burzy Jiří Kovařík. S akciemi Orco se obchoduje také v Paříži, Varšavě a Budapešti.      
Vedení skupiny v úterý po ukončení obchodování překvapilo trh tím, že očekávané neauditované výsledky posunulo o další
týden na 7. dubna. Analytici přitom očekávají, že by developerem mohla otřást ztráta ve výši asi sto až tři sta milionů eur.
Skupina se v úterní tiskové zprávě odvolává na současný režim soudní ochrany před věřiteli, který minulý týden Orco získalo
od pařížského obchodního soudu. Bližší informace k odkladu ale společnost HN neposkytla.      
Velké rozčarování kvůli odkladu dali včera najevo menšinoví akcionáři. »Předpokládali jsme, že výsledky budou špatné, ale
způsob, jakým se vedení firmy chová ke klientům společnosti, investorům, financujícím bankám i vlastním akcionářům, je ještě
horší,« vyjádřil své rozhořčení nad opětovným posunutím termínu předseda sdružení menšinových akcionářů SOS Orco
Luboš Smrčka.      
Původně měly být výsledky známy již v půlce března. Tehdy však společnost vedená zakladatelem Jeanem-Francoisem
Ottem přistoupila k přezkoumání provozních a strategických možností firmy, čímž zdůvodnila odložení výsledků hospodaření.
Sdružení drobných akcionářů, které ovládá asi desetinu akcií firmy, teď usiluje o získání dostatečného podílu hlasovacích práv,
která by mu umožnila dosadit do čela firmy namísto Otta krizového manažera.      
Neustálé odkládání výsledků jen zvyšuje nervozitu investorů ohledně toho, jak velké ztráty společnost ve skutečnosti dosáhla.
A to sráží akcie k zemi. Během včerejšího obchodování v Praze tak Orco ztratilo více než 7 procent a v průběhu několika dní
se cena akcií developera propadla ze 160 na 103,2 koruny.

***

Způsob, jakým se firma chová k investorům, bankám i vlastním akcionářům, ukazuje hluboké pohrdání a nezájem.

Luboš SMRČKA, předseda sdružení SOS Orco
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